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La consellera de Turisme, Mobilitat i Comerç del Consell Insular de Formentera, Alejandra
Ferrer, ha expressat avui la seva preocupació per la finalització enguany del conveni de
col·laboració amb la conselleria de Mobilitat i Ordenació del territori del Govern Balear en
matèria de transport públic.

  

Aquest conveni es va signar l’any 2008 amb el Govern Balear per tal d’estructurar un transport
públic flexible i eficient, sobretot durant els mesos d’hivern, donades les característiques
estacionals de Formentera. En el conveni es contemplava l’aplicació d’actuacions previstes en
el Pla Director Sectorial de Transport de les Illes Balears per un període de 5 anys i amb un
pressupost de 100 mil euros anuals, dels qual el Govern Balear assumia el 70 % i el Consell de
Formentera el 30 % del cost del servei.

  

A dia d’avui i veient les darreres notícies publicades en els mitjans de comunicació sobre les
inversions previstes a la resta de les Illes Balears en matèria de transport, des de l’àrea de
Mobilitat de Formentera es manté una certa incertesa en aquest respecte, ja que el passat
octubre es va sol·licitar una cita per parlar de la renovació del conveni amb el conseller de
l’àrea, Gabriel Company,  sense cap resposta per la seva part.

  

Des del 2008 fins a dia d’avui, s’ha registrat una millora considerable en el nombre de persones
usuàries de transport públic, només amb l’augment i l’estructuració de freqüències, fet que va
ser possible gràcies al finançament aportat pel Govern Balear. L’any 2007 no hi havia
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estructurades línies d’autobús i el recompte de passatgers d’aquell any va ser de 77.330
persones. Només amb aquestes millores, el nombre d’usuaris a dia d’avui arriba quasi als 200
mil passatgers, el que representa un increment notable que s’ha anat produint de manera
progressiva any rere any.

  

Així mateix, s’ha fet una renovació de totes les marquesines i s’ha creat una imatge de
transport públic sota el lema Formentera, Transport Públic naturalment, a més de la
implantació dels intercomunicadors per a sol·licitar el servei de transport públic a la demanda
en zones disseminades que no compten amb una parada de transport. 

  

El resultat és un gran èxit en nombre de persones usuàries, no només turistes sinó també
molta gent de Formentera, que fan servir el transport públic a l’illa, un fet impensable anys
enrere, donades les dimensions de l’illa i la marcada estacionalitat. 

  

Ferrer ha expressat la creixent preocupació sobre aquest tema, donat el gran esforç que s’ha
fet en els darrers anys per incentivar un  model de transport públic adequat a l’illa. Aquest matí,
s’ha tornat a sol·licitar una cita amb Gabriel Company per tal d’avaluar quines són les
perspectives en matèria de transport públic a Formentera.
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